
ПРОТОКОЛ № / /
засідання постійної ком ісії з питань гум анітарної роботи, законності та

антикорупційної політики

від 23 березня 2021 року м. Калуш

Присутні: , , г  р  / г  ^
голова постійної ком ісії - < ^ •
секретар постійної к о м іс ії-  Л ( к У . <  7̂ ) •

Запрош ені:

СЛУХАЛИ: 1. Про Статут К алуської м іської територіальної громади.
Доповідає: М ирослав Тихий -  перший заступник міського голови 
/Наталія Табачук -  головний спеціаліст загального відділу м іської ради/

ВИСТУПИЛИ:

Д оповідач ознайомив комісію з проектом ріш ення.

ВИ РІШ И ЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: « з а » - 3  ; «п р оти »- 0  ; « у т р и м а л и сь » -/!/.

СЛУХАЛИ: 2.П ро внесення змін до плану роботи м іської ради на перше 
півріччя 2021 року.
Доповідає: Віктор Гільтайчук - секретар міської ради 

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомив комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШ И ЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: « за » -  ^  ; «п р оти »- 'СУ; «утри м али сь»- (/.



СЛУХАЛИ: З.Про затвердження Порядку організації договірної роботи у виконавчих 
органах Калуської міської ради.
Доповідає: О лег Савка -  керуючий справами виконавчого комітету міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШ И ЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії 
міської ради.

Голосували: «за» ; «п р оти »- ( ■ « у т р и м а л и с ь » -^ .

СЛ УХАЛИ :4.П ро надання пільг на оплату ж итлово-комунальних послуг 
дітям-сиротам.
Доповідає: Леся Дзундза -  начальник служби у справах дітей міської ради 

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШ И ЛИ: надати пільги дітям-сиротам на оплату житлово-комунальних 
послуг в розмірі 40 відсотків від встановлених тарифів згідно з поданням служби у 
справах дітей (додається).

Голосували: «за» - Л ;  «п р оти »- 0  ; «утрим ались» - [ ) .

СЛУХАЛИ: 5.Про приєднання до європейської ініціативи «Угода 
мерів».
Доповідає: Ю рій Соколовський -  начальник управління економічного розвитку 
міста міської ради

Доповідач ознайомила комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШ И ЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії м іської 
ради.

Голосували: «за» - ; «проти» - ; «утрим ались» -

СЛУХАЛИ: б.Про внесення змін до плану регуляторних актів.
Доповідає: Юрій Соколовський - начальник управління економічного розвитку міста 
міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом рішення.

ВИСТУПИЛИ:



ВИРІШ ИЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за» - «проти» - «утрим ались» -

СЛ УХАЛ И :7.П ро створення комунального підприємства «Калуське  
підприємство автобусних станцій» територіальної громади - К алуської м іської 
ради.
Доповідає: Ю рій Соколовський -  начальник управління економічного розвитку 
міста міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШ И ЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради. /І Ц и ^ П Л ^  О'  5  ■ / у і Об і СЛс  н  Л / &

'СЛУХАЛИ : о.Про звіт управління освіти м іської ради за 2020 рік. &<Уиг̂ 0і^/-^/а2
Д оповідає: Ірина Люклян -  начальник управління освіти міської ради ^

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом рішення.

ВИРІШ И ЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії м іської 
ради.

Г
Голосували: «за» - 1  ; «проти» - (1  ; «утрим ались» - ( ) ,

СЛУХАЛИ: 9.Про розгляд службової записки управління надзвичайних ситуацій 
щодо створення комісії для участі у розслідуванні аварій або надзвичайних ситуацій.
Доповідає: Іван Дембич -  начальник управління надзвичайних ситуацій міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомив комісію з проектом ріш ення.

Уи)^040) Г)4 “ УІООЛЛсЬ'Т ІІС&ТяиіЛЛТ Лв
с Головували: « з а » - 3  ; «п р оти »- 0  ; « у т р и м а л и с ь » - / / .  к.с[^

ВИРІШ И ЛИ: шдтримат-проє-кт рішенвя=цз-Єкомондувати на-розгляд-еосіг-міської

Т с  
)/ШУ

СЛУХАЛИ: ІО.Про присвоєння звання «Почесний громадянин міста Калуша» Ігйрю 
Гаврилюку.
Доповідає:Леся Піцик -  заступник начальника управління культури, релігій та 
національностей міської ради

ВИСТУПИЛИ:



Доповідач ознайомив комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШ И ЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: « з а » - «проти» - «утрим ались» - 0 .

СЛУХАЛИ: 11.Про створення комунального підприємства «Спортивна арена».
Доповідає:Михайло Клим -  начальник управління у справах сім’ї, молоді, фізкультури та 
спорту міської ради

ВИСТУПИЛИ: ЗК л Ьґ щ  ^

Доповідач ознайомив комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШ И ЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії м іської 
ради.

Голосували: «за» - -  ; «п р оти »- — ; «утр и м ал и сь»— .

СЛУХАЛИ: 12.Про результат розгляду електронної петиції, адресованої 
Калуській міській раді в період з 06 лютого по 09 березня 2021 року.
Доповідає: Тарас Нижник -  начальник відділу внутрішньої політики та зв’язків з 
громадськістю міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомив комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШ И ЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії м іської 
ради.

Голосували: « з а » - і  ; «п р оти »- 0  ; «утрим ались» - ^ .

СЛУХАЛИ: ІЗ.Про внесення змін до рішення міської ради від 24.11.2020 №10 «Про 
затвердження Положення про старосту села (сіл) Калуської міської територіальної 
громади».
Доповідає: Роман Шпитальний -  начальник юридичного відділу міської ради 

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомив комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШ И ЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії м іської 
ради.

Голосували: «за» - «проти» - «утрим ались» -

СЛУХАЛИ: 14.Про зміни до Статуту КП «Калуська енергетична компанію).



Доповідає:Петро Шевчук -  директор КП «Калуська енергетична компанія»

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомив комісію з проектом ріш ення.
*

ВИРІШ И ЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за» ; «п р оти »- Р ; « у т р и м а л и с ь » -^ .

СЛУХАЛИ: 15.Про внесення змін до Програми соціального захисту на 2020 -  2022 
роки.
Д оповідає: Любов Федоришин -  начальник управління соціального захисту населення 
міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомив комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШ И ЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії м іської 
ради. С.п

А  олосували: «за» > о  ; «п р оти »- V ; «утр и м али сь»-  ̂ *
С .

СЛУХАЛИ: Іб.П ро надання одноразових грош ових допом ог на лікування  
онкологічних хворих.
Доповідає: Любов Федоришин -  начальник управління соціального захисту населення 
міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомив комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШ И ЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за» - /]  ; «п р оти »- р \  «утрим ались» - / 9 .

СЛУХАЛИ: 17. Про надання одноразових грош ових допом ог дітям, хворим на 
цукровий діабет.
Доповідає: Любов Федоришин -  начальник управління соціального захисту населення 
міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомив комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШ И ЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.



Голосували: «за» - ^  ; «проти» - 0 ; «утримались» - 0 .

СЛУХАЛИ: 18. Про надання одноразових матеріальних допом ог учасникам  
АТО/О О С, або членам їх сімей.
Доповідає: Любов Федоришин -  начальник управління соціального захисту населення * 
міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомив комісію з проектом ріш ення.

ВИРІШ И ЛИ: підтримати проект ріш ення і рекомендувати на розгляд сесії міської 
ради.

Голосували: «за» - ; «п р оти »- $  ; «утрим ались» - А

СЛУХАЛИ: 19. Про надання одноразових матеріальних допомог га лікування  
дітей з інвалідністю .
Доповідає: Любов Федоришин -  начальник управління соціального захисту населення 
міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Д оповідач ознайомив комісію із заявами громадян про надання одноразових 
допомог.

ВИРІШ И ЛИ: надати одноразові допомоги на лікування дітей з інвалідністю згідно 
з рекомендаціями комісії (додаються).

Голосували: «за» - «проти» - V  ; «утрим ались» - 0 .

СЛУХАЛИ: Різне.

ВИСТУПИЛИ:

Голова ком ісії

Секретар ком ісії

Леся Кирилович  

Ірина П авлів


